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1) 连接器在安装或拆卸过程中必须断开电源

The connector must be isolated and disconnected from the power supply during the

assembling or disassembling process.

2) 不可带电插拔。

Do not connect or disconnect under load.

3) 推荐使用光伏电缆线。

The use of PV cable is recommended.

4) 推荐使用镀锡线芯线材。

The use of tin plated cable is recommended.

5) 安费诺连接器配合状态符合 IP68（水下 1米一小时）密封性能。

The JH-COM connectors being mated are IP68 compliant in the function of sealing, and

can be positioned for underwater 1 meter an hour



6) 该产品应由有相应资质或经过专家培训的、具备相关安全应用规范的专业人员安装。

The product may be assembled and installed only by suitably qualified and trained

specialists with due observance of applicable safety regulations

7) 该连接器只适用于 B类和 C类的铜导线(参考 NFPA NEC 70第 9章,表格 10)。如果

与其他等级的铜导线使用，连接器应做标记。参考电缆导体标准：

UL 486A-486B。

This connector is suitable for use only with Class B and C stranded copper conductors

(See NFPA NEC 70 chapter 9, Table 10)” If the connector is

found to be in use with other stranding classes, the connector shall be marked with the

specific class conductors. See the Standard for Wire Connectors,

UL 486A-486B
8)H4，H4-H连接器沿其轴向可承受最小 44Lb拉力，但是不能长时间施加外力在连接

器上.如图 1.1所示。但不可使用如图 1.2所示非连接器轴向力来拉连接器。



The H4，H4-H and Enlarge H4 can withstand the pull force 44Lb MINS. But can't apply

external force on the connector for a long time. along the

direction of picture 11.1 shows at the coupling interface. The force as shown in picture

1.2 shows is forbidden.











客户在现场安装时，可使用安费诺蓝色扳手(H4和 H4-H使用H4TW0001 )组装连接器，如图 4.1.8及图 4.1.9。



客户在现场安装时，可使用 JH-COM 蓝色扳手(H4和 H4-H使用 H4TW0001 )组装连接

器，如图 4.1.8及图 4.1.9。

客户用扭力扳手组装连接器时，可使用 JH-COM 专用连接器套筒进行组装(H4和 H4-H使

用 H4TTW100)。如图 4.1.10及图 4.1.11

JH-COM specified wrench tool (H4TW0001 for H4&H4-H and H4TW0004 for Enlarge

H4) can be used in this step See below picture 4.1.8 and 4.1.9.

Customer can use open-end back cap spanner (H4 use H4TTW100) if customer use

electric torque controlled wrench tool

to tighten the cap，as below picture4 .1.10 and 4.1.11





4.2) 连接器对插及解锁

Connector mating and un-mating

公端和母端连接器对插直到听到“滴“的卡位声说明对插到位。JH-COM H4 连接器符合 NEC 2008

690.33 标准, 所以需要工具进行解锁。

For mating, align the 2 half connectors and mate them together by hand until a “click”

is heard and/or felt. For un-mating, since the JH-COM l H4 complies with the NEC 2008

690.33,

a tool is required to disconnect the connector once mated.

以下特征可以确认连接器是否对插到位：

Below feather can confirm the connector has been good mated or not：

1. 卡扣卡到位如下第一点。/ The latch was hookup as below point one.

2. 密封圈在外部不可看见。/ O-ring pressed inside and invisible.

3. 公头和母头之间仅可有小的间隙(间隙≤0.3mm）。/ There is very small gap between the

interface of male and female（gap≤0.3mm）.



JH-COM提供蓝色扳手(H4TW0001)和解锁工具(H4TU0000)用于JH-COM H4系列连接器

连接器的解锁, 如图 4.2.1及图 4.2.2。

JH-COM specified wrench tool (H4TW0001) or Universal tool (H4TU0000) should be

used in this step for H4 series. See below picture 4.2.1 and 4.2.2.

H4-H连接器可直接用手打开。

The H4-H can be disconnected by hand.

图 4.2.1

Picture 4.2.1 图 4.2.2

Picture 4.2.2



万能解锁工具解锁

Universal Tool Disconnect

蓝色扳手解锁

Wrench Tool Disconnect







7. 存储注意事项：

Note on storage：

我们建议连接器零件的存储温度为-30℃-+60℃，相对湿度低于 70%。连接器零件不能暴露

在因直接降雨、冷凝等带来的水汽中。确保零件不能与酸、碱、瓦斯、

丙酮或者任何其他会影响材料使用的化学物质接触。如果以上条件得到满足，连接器的零件

存储时间长达两年时间。

We recommend that you store connector components at temperature between-30℃to +60℃

and with a relative humidity of less than 70%.The components

must not be exposed to moisture due to direct rainfall ,condensation .etc ,Ensure

that the individual components do not come into contact with acids, alkalis, gases,

acetone or any other chemical substance that could impact the materials use .If these

condition are met. The components can be stored for a maximum period of

up to two years from the date of manufacture.

Final interpreation is owned by JH-COM



8. 注意事项：

请注意，有关第三方测试仅作为应用设计的参考，客户有责任自行验证在特殊应用及极端环

境条件下的系统功能和连接器的耐久性， 我们建议客户在设计应用系统

时，考虑预留充足安全系数，以避免高电流情况下引起产品过热失效。

Please be aware that this 3rd party laboratory test just as a reference for

application design. It’s customer’s responsibility to validate system functions

and connector durability at specific application
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